
VIII kadencja

ZAPIS STENOGRAFICZNY 

Wspólne posiedzenie 
Komisji Gospodarki Narodowej (158.) 

oraz Komisji Samorządu Terytorialnego 
i Administracji Państwowej (162.) 

w dniu 10 kwietnia 2014 r.



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad: 

1. Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych na 52. posiedzeniu Senatu do ustawy o zmia-
nie ustawy o komercjalizacji i prywatyzacji.



(Początek posiedzenia o godzinie 14 minut 51)

(Posiedzeniu przewodniczy zastępca przewodniczącego 
Komisji Gospodarki Narodowej Stanisław Jurcewicz)

Zastępca Przewodniczącego 
Stanisław Jurcewicz:
Otwieram wspólne posiedzenie Komisji Gospodarki 

Narodowej oraz komisji administracji wraz z panem prze-
wodniczącym senatorem Sepiołem.

W trakcie debaty została zgłoszona poprawka dotycząca 
ustawy o zmianie ustawy o komercjalizacji i prywatyzacji.

Oddaję głos panu mecenasowi. Bardzo proszę.

Główny Legislator w Biurze Legislacyjnym 
w Kancelarii Senatu Jakub Zabielski:
Dziękuję bardzo.
Pan senator Błaszczyk zaproponował wprowadzenie 

do ustawy zmian, które polegałyby na dodaniu do ustawy 
o komercjalizacji i prywatyzacji przepisu dającego pra-
cownikom spółki, która powstała w inny sposób aniżeli na 
podstawie ustawy o komercjalizacji i prywatyzacji, w przy-
padku komunalizacji tej spółki prawo do nieodpłatnego 
nabycia do 15% akcji spółki.

Biuro Legislacyjne nie wypowiada się, czy od strony 
merytorycznej takie rozwiązanie jest słuszne, czy też nie. 
Chcielibyśmy jednak zauważyć, że już na etapie przygo-
towywania tej poprawki zwracaliśmy uwagę na to, że ist-
nieją uzasadnione wątpliwości, czy poprawka mieści się 
w dopuszczalnym zakresie, jeśli chodzi o poprawki Senatu, 
czy nie wykracza poza materię… Proszę zwrócić uwagę 
na fakt, że istotą nowelizacji jest rozszerzenie katalogu 
sytuacji, w których może nastąpić komunalizacja spółki. 
Istotą nowelizacji nie jest ingerowanie w katalog upraw-
nień przysługujących pracownikom. To, co w tej ustawie 
dotyczy uprawnień pracowniczych, sprowadza się de facto 
do zachowania status quo tego, co jest dzisiaj w systemie. 
Poprawka pana senatora zmierzałaby do tego, aby dodać do 
ustawy przysługujące nowej, wcześniej nieobjętej ustawą 
grupie pracowników prawo, którego dotychczas ustawa 
nie przyznawała.

Oczywiście jest to opinia Biura Legislacyjnego. 
Decyzję w przedmiocie tego, czy taka poprawka jest do-
puszczalna, czy też nie, pozostawiam Wysokim Komisjom. 
Dziękuję bardzo.

Zastępca Przewodniczącego 
Stanisław Jurcewicz:
Zanim przystąpimy do dyskusji, bardzo proszę o opinię 

stronę rządową.

Podsekretarz Stanu 
w Ministerstwie Skarbu Państwa 
Paweł Tamborski:
Pan legislator powiedział w zasadzie wszystko, co mie-

liśmy na ten temat do powiedzenia. Jesteśmy przeciwko 
tej poprawce z tych względów, o których wspominał pan 
legislator.

Zastępca Przewodniczącego 
Stanisław Jurcewicz:
Dziękuję bardzo.
Proszę bardzo, otwieram dyskusję.
Nikt się nie zgłasza.
Przystępujemy do głosowania nad wnioskami zawar-

tymi w zestawieniu.
Kto z państwa jest za wnioskiem o przyjęcie ustawy 

bez poprawek? (12)
Kto jest przeciwny? (7)
Kto się wstrzymał? (0)
Siedmiu senatorów wstrzymało się od głosu.
Wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek został 

przyjęty.
Senatorem sprawozdawcą był senator Śmigielski. Jeśli 

nie ma innych propozycji, proponuję, aby kontynuował. 
Dziękuję bardzo.

W imieniu przewodniczącego Sepioła i swoim zamy-
kam posiedzenie połączonych komisji.

Dziękuję, Panie Ministrze.
 
 

(Koniec posiedzenia o godzinie 14 minut 54)
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